## 東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 087/24-25 「暑期奮進計劃優化修訂」

敬啟者:

本校一直重視學習成效,鞏固學生學業,藉以提升學業水平,本校每年均設有升/留級分數標準(已詳列於行政通告066/24-25)。若 貴子弟於本學年終期考試未達校方升級標準,必須參與「暑期奮進計劃」(舉行日期:七月十一日至七月三十日),補考成績及行為表現達標後,方合符本校之升級要求。

為了鼓勵學生在自己的起步點上努力上進、規行矩步,由本年度起,「暑期奮進計劃」將作出優化和修訂,詳見附件。

如有任何疑問,或在學業上須要校方提供特別的輔導及支援,可致電 2443 9899 與班主任、羅培嘉老師或梁家熙老師聯絡。

此致

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二五年五月十六日

 <u></u>	

東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 087/24-25 「學業奮進計劃優化修訂」

敬覆者:本人為 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 之家長,已知悉上述通告內容,並將督促 敝子弟勉力學習,以爭取更佳之學習表現。

此覆 東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署:	
家長姓名:	

班號:

# TWGHs C.Y. Ma Memorial College Administration Circular 087/24-25 Revised Summer Improvement Programme

16th May 2025

#### **Dear Parents**

In order to enhance students' learning effectiveness, consolidate their studies, and improve their academic standards, our school sets grade standards for promotion/repeat every year (Please refer to Administration Circular 066/24-25 for details). Please be informed that if your child does not meet the criteria listed, he/she will be required to attend the 'Summer Improvement Programme' scheduled from 11<sup>th</sup> July 2025 to 30<sup>th</sup> July 2025, in order to attain the requirements for promotion.

In order to encourage students to work hard and behave properly based on their starting point, the "Summer Improvement Programme" will be revised starting from this academic year. Please see the attachment for details.

Please return the signed e-reply slip by 19<sup>th</sup> May 2025 (Monday). Please feel free to contact the class teacher or Mr. Law Pui Ka or Mr. Leung Ka Hei on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.

### 「暑期奮進計劃優化修訂」附件 (由 2024/25 學年起生效)

#### 豁免機制:

- 若學生本年度全年總平均分比上一學年全年總平均分進步三分或以上,獲豁免參加暑期 奮進計劃;
- 若學生**操行**或出席率未合升級要求,不論本年度全年總平均分比上一學年全年總平均分 進步多少分,都不會獲得豁免參加暑期奮進計劃。

#### 補課機制:

- 每級成績最末 20 名,而全年總平均分未達 45 分的學生必須出席補課及補考;
- 全年總平均分未達 45 分,而又非每級成績最末 20 名的學生,不須出席補課,只需參加補考。此批學生將獲發所有補課學習材料及參考答案,以便在家溫習,準備補考;
- 如學生因操行或出席率未合升班要求,必須參加奮進補課及補考。

#### 試後活動:

● 各級試後活動及試後補課的出席情況均納入奮進計劃,影響學生能否順利升級。

# Appendix to the "Revised Summer Improvement Programme" (Effective from the 2024/25 academic year)

#### Mechanism of exemption:

- To appreciate students' efforts and progress, if the total average scores this year is three marks higher than that of the previous academic year, he/she will be exempted from participating in the Summer Improvement Programme.
- If a student does not meet the promotion requirements of conduct or attendance rate, he/she will not be exempted, no matter how much he/she has improved academically.

#### Mechanism of make-up classes:

- The last 20 students of each level who have not met the requirements need to attend the makeup classes and the re-sit examinations;
- Students having average scores lower than 45 marks but are not the last 20 of each level, they
  only need to take the re-sit examinations. All learning materials and suggested answers will be
  provided to assist their self-learning at home and prepare for the re-sit exams as scheduled.
- If a student does not meet the promotion requirements of conduct or attendance rate, he/she are required to attend the make-up classes and take the re-examinations.

#### Post-exam activities:

• The attendance record of all post-exam activities (including the summer tutorials) will be counted as part of the Summer Improvement Programme.